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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi várható a kínai és az orosz vakcina európai uniós 
elfogadottsága tekintetében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Múlt  héten  kezdett  el  terjedni  az  a  hír,  hogy megvan rá  az esély:  az  Európai  Unió  nem fogja
elfogadni a kínai (Sinopharm) és az orosz (Szputnyik V) vakcinát, így az ezekkel az oltásokkal
beoltott  magyar  állampolgároknak továbbra is  karanténba kellene vonulniuk vagy legalábbis 48
órás PCR teszttel kell rendelkezniük külföldre utazás esetén. Az intézkedést Lengyelország vezette
be, azóta azonban nincsen hír arról, hogy ez uniós gyakorlat lesz-e.

A kérdés különösen fontos az Ausztriába ingázóknak, hiszen nekik a mostani gyakori tesztelés is
kellemetlenséget  okoz.  Annak  érdekében,  hogy  felelős  döntést  tudjanak  hozni  oltásügyben,
mindenképpen tisztán kell látniuk, mennyire lesz elfogadott az oltás, amit kapnak. Az Európai Unió
nyárra tervezi elkészíteni az egységes vakcinaútlevelet, ennek részleteiről azonban még semmit sem
tudni.

Sajnos  továbbra  is  problémát  jelent  az  Ausztriába  járó  iskolások  tesztelése,  az  iskolai  tesztek
elfogadása ugyanis jelenleg szinte teljesen a hatóságok jóindulatán múlik.

Tisztelt Miniszter Úr!

- Milyen lépéseket tesznek annak érdekében, hogy a Magyarországon használt minden oltóanyag
elfogadott legyen az összes európai uniós tagállamban, így Ausztriában is?

-  Amennyiben  a  magyar  oltási  igazolvány  előbb  elkészülne,  milyen  lépéseket  tesznek  annak
érdekében, hogy az minél több országban elfogadott legyen?

-  Zajlanak-e  tárgyalások  az  osztrák  féllel  az  iskolai  tesztek  elfogadásáról,  amennyiben  igen,



várható-e változás e téren?

Várom megtisztelő válaszát! 
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